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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 27 iulie 2017, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri sunt prezenţi 32 de consilieri judeţeni, absentând motivat  domnul 
consilier județean Vasilescu Victor Gabriel, iar domnul consilier județean 
Drăguțoiu Dan a întârziat, fiind prezent în sală după începerea ședinței, deci 
şedinţa este statutară. Menționăm că, domnul consilier județean Jinga Valerian a 
părăsit sala de ședințe din motive de sănătate, înainte de a se supune la vot 
punctul 12 de pe ordinea de zi, moment în care domnul consilier județean 
Drăguțoiu Dan a ocupat loc în sală, exercitându-și dreptul la vot începând cu 
punctul 12. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, secretarul 
Judeţului Argeş, dna Ciobanu Alisa, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu 
Sorin, director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare 
Internaţională, dra Tache Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului 
şi Urbanism,  dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  
Învătământ, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu 
Eduard, director Regia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş R.A., dna Nicolau Alina, director Regia Autonomă Judeţeană de 
Drumuri Argeş R.A.,  dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont 
Argeş, dl Voicu Constantin, manager Spitalul de Recuperare Brădet, dna Iagăr 
Elena manager Şcoala Populară de Arte şi Meserii Piteşti, dna Boţoghină 
Cristina, manager interimar Centrul de Cultură Brătianu, dna Araxy Negoşanu, 
manager interimar Centrul Cultural Judetean Arges, dl Dejanu Justin,  manager  
al Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl Popescu Cornel, manager al  
Muzeului Judeţean Argeş, dna Gheorghe Florina, manager Spitalul de Pediatrie 
Piteşti, dl Sachelarie Octavian, manager  Biblioteca Judeţeană Argeş, dna 
Ciocănău Niculina, consilier Preşedinte.  
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    Înainte de citirea ordinii de zi,au anunțat că nu vor  participa la vot și se vor  
abține ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii, următorii consilieri județeni:  
Domnul  consilier județean Tică Manuel  la punctul  nr.  5  de pe ordinea de zi 
– Hotărârea nr. 181; 
Domnul  consilier județean Iacșa Aurel  la punctul  nr.  8  de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 184; 
Domnișoara consilier județean Eftene Diana Elena la punctul  nr.  8  de pe 
ordinea de zi – Hotărârea nr. 184; 
Domnul  consilier județean Bulf Cornel Cătălin la punctul  nr.  10  de pe 
ordinea de zi – Hotărârea nr. 186; 
Dl  consilier județean Enache Valentin Viorel  la punctul  nr.  10 de pe ordinea 
de zi – Hotărârea nr.155; 
Dl  consilier județean Enache Valentin Viorel  la punctul  nr.  9 de pe ordinea 
de zi – Hotărârea nr.155 și la punctul  nr.  13 de pe ordinea de zi – Hotărârea 
nr.159; 
Dna consilier județean Radu Cristina la punctul  nr. 10  de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 156, la punctul  nr. 11  de pe ordinea de zi – Hotărârea nr. 157 și 
la punctul  nr.  27 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr.173; 
Dl  consilier județean Dumitrache Radu la punctul  nr.  16 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 162 și la punctul  nr.  17 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr. 163; 

    
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, la şedinţa ordinară din luna 
iulie, suntem statutari, ordinea de zi a fost dezbătută şi în comisii, o cunoaşteţi, 
dacă sunt comentarii? Dacă nu, v-o supun spre aprobare.  
Cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? Nu. 
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 

-  I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.06.2017. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

 
Supun la vot procesul verbal - cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Dacă 
este cineva împotrivă?   
Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

-II – 
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Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 07.07.2017. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

Supun la vot procesul verbal - cine este pentru? Dacă se abţine cineva? Dacă 
este cineva împotrivă?   
Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 

- III – 
 
Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

încetarea mandatului de consilier județean al doamnei Doru Olimpia.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

         Comisia  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?   
 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 179.     
           

-   IV – 
 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
declanșarea procedurii de selecție pentru un post de membru în cadrul 

Consiliului de Administrație al Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș 
R.A.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:   
 

    Comisia K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
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Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 180.                                               
                                                                                                                                               

-  V – 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
reducerea numărului membrilor Consiliului de Administraţie şi actualizarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Regiei de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat Argeş R.A. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

 

Comisia K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

        Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
        Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
        Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( dl consilier Tică Manuel) 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 181. 

 
                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii consiliului județean nr.183/30.09.2014 

privind aprobarea componenței nominale a Comisiei pentru Protecția Copilului 

Argeș.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisia   K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

        Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
        Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
        Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 182. 
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                                                        -  VII – 

 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea unui imobil din domeniul public în domeniul privat al Județului Argeș 

pentru scoaterea din funcțiune și casarea în vederea demolării. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.   
Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
     

        Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
        Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
        Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 183. 
 
                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Listei ce cuprinde spaţiile şi terenul aferent din proprietatea privată a 
Judeţului Argeş care urmează a fi vândute potrivit Cap. III „Vânzarea spaţiilor 
medicale prin licitaţie publică cu strigare” din O.U.G. nr. 68/2008. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
            Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
            Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? 

Dl consilier Iacşa Aurel - Domnule Preşedinte, membrii comisiei de vânzare se 
abţin. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Membrii comisiei se abţin, vă rugăm să 
luaţi act. 

Dl consilier Tudor Mihail – Şi un vot împotrivă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Şi un vot împotrivă. Mulţumim. 
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Dl consilier Tudor Mihail – Domnule Preşedinte, dacă îmi permiteţi, vreau să 
ştiu de la domnul secretar dacă a trecut proiectul sau nu. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc domnule secretar. 

Dl consilier Tudor Mihail – Am o întrebare, dacă proiectul este de patrimoniu, 
nu îţi trebuie două treimi? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Atât timp cât domnul secretar a spus că 
proiectul de lege a fost trecut, nu mai este cazul la comentarii. Vă mulţumesc. 

Dl consilier Tudor Mihail – A fost o întrebare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Răspunsul l-aţi primit. 

Dl consilier Tudor Mihail – Nu, n-am primit răspunsul. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule secretar mai spuneţi încă o 
dată. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. 

 

      Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 2 abţineri (dra Eftene Diana Elena şi 
dl Iacşa Aurel ) şi 9 voturi împotrivă ( domnii consilieri judeţeni Alecsei 
Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard, Jinga Valerian, Miuţescu Adrian, 
Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel şi Tudor Mihail). 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 184. 
 
 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului cu titlul “Creşterea eficienţei energetice a Palatului 
Administrativ, situat în Piteşti - Piaţa Vasile Milea, nr.1, Judeţul Argeş”, 
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aprobarea D.A.L.I. și a cheltuielilor legate de proiect - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

Comisia K1, K5, K6  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog.  
 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, am o întrebare pentru 
managerul de proiect referitor la această documentaţie Dali, am citit-o, am 
analizat-o, lăsând la o parte faptul că un sfert sau poate mai mult din ea conţine 
copy-paste-uri pe legislaţie şi ne bagă puţin şi prin istorie pe acolo, frumos, cu 
afişe mari, ce rost are să scrie acolo că pe 18 august la ora 4 dimineaţa a luat 
foc mahalaua din Piteşti şi n-am citit de Biblia pe care Constantin Brâncoveanu 
a tradus-o în 1778. Întrebarea mea este foarte simplă. Am studiat atent acest 
proiect, este un proiect revoluţionar, dar eu nu cred că la capacitatea 
volumetrică a acestui sediu, varianta 1 care aduce o eficienţă energetică foarte 
bună, poate să acopere cheltuielile de investiţii, şi mă refer foarte concret la 
partea de încălzire şi de apă caldă, acele panouri solare şi celulele fotovoltaice 
care nu cred că pot să compenseze consumul de căldură şi de apă caldă, astfel 
încât investiţia să fie justificată. Am înţeles că sunt 2 variante. Vreau să  mi se 
dea explicaţii referitor la ceea ce votăm noi aici, dacă varianta 1 o votăm ca şi 
valoare sau varianta doi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Înţeleg că domnul Ivaşcu nu a fost la 
comisie pentru că altfel vă lamureaţi. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – A fost multă documentaţie, am mai citit şi 
ieri şi astăzi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înţeles, aveţi cuvântul domnule 
Ivaşcu. 

Dl director Ivaşcu Sorin– Bună ziua, este un proiect detaliat, foarte laborios, 
care vine aşa cum a spus şi domnul consilier cu o soluţie inovatoare în acest 
domeniu. Soluţiile propuse nu le putem contesta, prin prisma faptului că sunt 
oameni atestaţi în domeniu. Costurile investiţiei vor fi de 34 de milioane de lei, 
vor mai fi influenţe şi vor fi acoperite în proporţie de 24 de milioane din 
programul operational regional pe această axă de eficienţă energetică. Totuşi o 
să fie şi un efort financiar de 9 milione de lei din partea Consiliului Judeţean 
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Argeş pe anumite elemente care nu au fost eligibile conform ghidului. Nu am 
calitatea de expert să pot explica soluţiile tehnice folosite de cei autorizaţi în 
domeniu. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Nu trebuie să detaliaţi, pentru că le 
înţelegem cu toţii. Eu v-am întrebat doar pe zona financiară, dacă se justifică 
investiţia de 34 de milioane de lei pe varianta 1, cea cu panourile, cu sistemele 
de răcire, sau mergem pe varianta clasică cu centrale proprii şi fără panouri 
solare. 

Dl director Ivaşcu Sorin – Tot proiectantul a venit cu cele 2 variante, dar el a 
propus varianta 1. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule preşedinte, pe înţelesul meu, 
ca şi coleg şi ştiţi că vă respect foarte mult, această investiţie are nevoie de 2 

lucruri: bani europeni şi nr. 2 pe lângă o nouă faţă, o izolare evidentă de la 
subsol până la acoperiş, contribuţia noastră ca şi cotă de participare este de 9 
milioane de lei. Una peste alta, noi dăm o faţă cât de cât actuală şi normală şi 
de condiţii normale, întrebarea este, ce mai este în România normal, dacă este 
excepţional sau de la sine ca să funcţioneze şi să fie emblematic ca sediu 
judeţean administrativ. Numărul 3, am apreciat că este oportun şi am 
recomandat tuturor deconcentratelor cu reprezentanţi şi de aici din sală, ca toate 
să facă acest gest, pentru că dacă nu facem suntem blamaţi de ce nu accesăm 
fonduri europene, justificat, iar dacă faci, care este eficienţa. Hai să o facem. 
Mulţumesc. 

       Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
       Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 185. 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul PRO Social. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
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      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 2 abţineri (dl consilier judeţean Bulf 
Cornel Cătălin şi domnul consilier judeţean Enache Valentin Viorel). 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 186. 
 

                                                        -  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
suspendarea raportului de serviciu al domnului Badea Viorel-Marian, Director 
executiv al Direcției Generale pentru Evidența Persoanelor Argeș -  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
 Comisia  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
 Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Domnule secretar vă rog să ne reamintiţi procedura la proiectul nr. 11. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Acest proiect de hotărâre trebuie adoptat prin vot 
secret, în acest sens au fost alcătuite buletine de vot, întrebarea de pe buletinul de 

vot este următoarea: sunteţi de acord cu suspendarea raportului de serviciu al 
domnului Badea Viorel Marian, director executiv al Direcţiei Generale pentru 
Evidenta Persoanelor Argeş în conformitate cu prevederrile  art.94 alin1 litera n 
din Legea nr.188/1999 privind Statutul funcţionarilor publici. Întrebarea este cu 
răspuns da sau nu, bifarea se face în căsuţa da sau nu în funcţie de opţiunea 
fiecăruia. O să primiţi fiecare dintre dumneavoastră câte un buletin de vot, în 
ordine alfabetică, avem urna de vot, după ce se termină procesul de votare, 
comisia de validare prezidată de domnul Tudose va constata rezultatul votului. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Sintetizând, opţiunea înseamnă un X într-
o căsuţă, da sau nu. Sunt de acord pun X-ul în da, nu sunt de acord pun X-ul în 
nu. Bun, haideţi să dăm buletinele de vot, ne exercităm dreptul de vot, după care 
domnul preşedinte Tudose alături de comisie va proceda în consecinţă. 

       S-a procedat la exercitarea votului. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Până se numără voturile vreau să vă mai 
rog un lucru, începand cu 10 până pe 26 august sunt Zilele Argeşului şi 
Muscelului. Sâmbătă pe 26, la Goleşti, avem ca temă anul acesta Fabricat în 
Argeş. Anul trecut am premiat tinerii, copiii ,elevii, anul acesta Fabricat în 
Argeş. Am rugămintea şi la dumneavoastră să ne transmiteţi până pe 4, vinerea 
viitoare, ceea ce ştim şi este fabricat în Argeş, indiferent ce. Vrem să facem o 
evaluare, să vedem ce se fabrică în Argeş. Va fi o procedură de selecţie, pot fi 
persoane, poate fi societate, am făcut apel şi la primari astăzi la colegiul 
prefectural, rugămintea şi la dumneavoastră, dacă ştiţi, să facem o treabă 
frumoasă, cu standuri. Mulţumesc. Vă rog domnule preşedinte. 

Dl consilier Tudose Nicolae – Raportul comisiei de validare privind rezultatul 
votării pentru suspendarea raportului de serviciu al domnului Badea Viorel 
Marian, director executiv al Directiei Generale pentrru Evidenţa Persoanelor 
Arges, în conformitate cu prevederile art 94, alin 1, litera n din Legea nr. 
188/1999 privind Statutul functionarilor publici, republicată şi actualizată, se 
prezintă astfel: dintr-un număr total de 39 de buletine de vot au fost întrebuinţate 
un număr de 32 de buletine, 7 buletine au fost anulate. Număr de voturi valabil 
exprimate 32, număr de voturi pentru votanţi da, pentru suspendarea raportului 
de serviciu 23 de voturi, număr de voturi împotrivă votat nu, un numar de 9 
voturi. Aşadar cu un număr de 23 de voturi, raportul de serviciu al domnului 
director Badea Viorel Marian a fost suspendat. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Şi eu vă mulţumesc domnule preşedinte, o 
singură precizare, a existat o adresă din partea domnului Badea Viorel, 
înregistrată în cursul zilei de ieri, sper să nu greşesc, prin care domnia sa 
informează consiliul judeţean că este în concediu medical începand cu data în 
care domnia sa a fost la serviciu şi a făcut şi conferinţa de presă. Deci conform 
legii şi vă rog să mă corectaţi domnule secretar dacă greşesc, conform legislatiei 
nu poţi să iei nicio măsură administrativă pe o perioadă în care este în concediu 
medical,  numai cu organigramă nouă, ceea ce nu este cazul. Deci această 
suspendare şi următorul punct de pe ordinea de zi devin operative în momentul 
în care domnia sa se prezintă la serviciu, ca să nu mai avem niciun dubiu. 

Dl consilier Tudor Mihail  – Domnule Preşedinte, domnule secretar, eu cred că 
trebuie să se şi voteze proiectul chiar dacă a fost vot  secret, trebuie să se voteze 
şi separat. 
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Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Dacă îmi permiteţi, proiectul de hotărâre a fost 
adoptat prin vot secret. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Am votat prin vot secret, comisia de 
validare a numărat voturile, este pe procedură, mai vreţi încă o dată prin vot 
liber?  

Dl consilier Tudor Mihail – Să se consemneze rezultatul votului, asta spun. 
Oricum mă bucur că aţi înţeles că voturile la persoană se votează secret, sper ca 
de aici încolo se vor vota secret. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog eu frumos să fim civilizaţi, cu 
eleganţă, luăm cuvântul.      

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 23 de voturi pentru (da) şi 9 voturi 
împotriva (nu). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 187. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
exercitarea cu caracter temporar a funcției publice de conducere de Director 

executiv al Direcției Generale pentru Evidența Persoanelor Argeș, Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia  K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.     
 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Avem tot o procedură de vot secret, întrebarea 
din buletinul de vot este următoarea: sunteţi de acord cu exercitarea cu caracter 
temporar a funcţiei publice de conducere de director executiv al Direcţiei 
Generale pentru Evidenţa Persoanelor Argeş de către domnul Gheorghe Marian, 
este cu da sau nu, se bifează exact ca la celălalt vot. Se va vota în ordine 
alfabetică. 

Dl consilier Nae Eugen – Vrem să-l cunoaştem şi noi pe domnul Gheorghe 
Marian, votăm ceva ce nu ştim. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Poftiţi domnule Gheorghe Marian, vă rog 
să vă prezentaţi. 

Dl Gheorghe Marian – Domnule Preşedinte, onorat consiliu, doamnelor şi 
domnilor consilieri, numele meu este Gheorghe Marian, sunt inspector superior 
în cadrul Consiliului Judeţean Argeş, de la 1 martie anul curent, până la acea 
dată mi-am satisfăcut stagiul la Direcţia Generală pentru Evidenţa Persoanelor 
sector 1 Bucureşti, din 2005 până în 2010, iar din 2010 până la 1 martie am fost 
la Direcţia Generală pentru Evidenţa Persoanelor a Municipiului Bcureşti de la 
capitală. Înainte de aceasta am activat în rândul Armatei Române, ca ofiţer. 
Privind studiile mele personale, am şcoala de ofiţeri, o facultate de lungă durată 
profil ingineria mediului, şi drept internaţional. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumim. Mai sunt alte întrebări? 

Dl consilier Nae Eugen – Domnule Marin, să înţelegem că sunteţi pensionar? 
Sau aţi fost pensionar MAPN? 

Dl Gheorghe Marian – Da 

Dl consilier Nae Eugen – Multumesc. 

Dl consilier Bulf Cornel –Studii juridice de bază sau complementare? 

Dl Gheorghe Marian – V-am spus, Drept Internaţional. 

Dl consilier Bulf Cornel - Licenţa pe ce este? Pe juridic sau pe mediu, licenţa, 
studii de bază, nu că aţi făcut un curs de 3 luni de zile. 

Dl Gheorghe Marian – Nu am un curs de 3 zile, am şi un master. 

Dl consilier Bulf Cornel – Domnule Preşedinte, la noi în fişa postului scrie studii 
juridice de bază. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier , am rugămintea, vă 
dau eu cuvântul. 

Dl consilier Bulf Cornel  - Asta vreau eu să întreb, dacă dânsul are studii juridice 
de bază. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -Domnule Bulf ,vă dau cuvântul cu mare 
drag, dacă mi-l cereţi. 
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Dl consilier Bulf Cornel – Vi l-am cerut deja. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, aţi făcut-o fără să cereţi. 

Dl consilier Bulf Cornel – Am înţeles. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Vă mulţumim. 

Dl Gheorghe Marian  – V-am explicat. 

Dl consilier Bulf Cornel – Deci nu mi-aţi explicat, aveţi licenţa pe juridic sau pe 
altceva? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Unde lucraţi în prezent domnule 
Gheorghe? 

Dl Gheorghe Marian – În prezent lucrez la Direcţia Economică, în cadrul 
Biroului Informatic. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da, aţi lucrat în structura respectivă, a 
evidenţei informatizată. Vă rog frumos luaţi loc. Aceasta este propunerea mea. 
Vă mulţumesc. 

Dl consilier Bulf Cornel – Domnule Preşedinte, din punctul meu de vedere nu 
are studiile necesare pentru această funcţie. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Votaţi în consecinţă domnule Bulf, în 
comisie puteaţi să vă lămuriţi. 

Dl consilier Bulf Cornel – Nu a venit în comisie domnule Preşedinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Puteaţi să întrebaţi. Vă rog procedura de 
vot. 

    S-a procedat la exercitarea votului. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Aveţi cuvântul, poftiţi. 

Dl consilier Tudose Nicolae – Rezultatul votului: au fost exprimate un număr de 
32 de voturi, număr de voturi pentru da, 24, număr de voturi împotrivă, 8. 
Aşadar domnul Gheorghe Marian este numit director interimar. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Şi eu vă mulţumesc. 
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  Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 24 de voturi pentru (da) şi 8 voturi 

împotriva (nu). 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 188. 

 
-  XIII - 

 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea indemnizaţiei maxime lunare de care vor beneficia consilierii județeni 
în perioada 01 iulie 2017 – 31 decembrie 2021. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Întrebare, puteţi să o luaţi ca şi retorică, dacă 
vreun şef de serviciu va contesta salariul de 10.150 de lei, care este mai mic cu 
700 de lei decât salariul Şefului Statului Major general al armatei care este de 
10.800 de lei. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Este posibil.Ştiţi cumva ce votaţi? Votaţi 
la punctul 13, unde este vorba despre indemnizaţia consilierilor. 

Dl consilier Postelnicescu Marius - Referitor la indemnizaţie, procentul de 10% 
maxim pe care îl propuneţi, este prea mare faţă de presiunea bugetară pe care o 
aduce la consiliului judeţean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu   

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 23 de voturi pentru şi 9 voturi 
împotrivă ( domnii consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel 
Cătălin, Dima Eduard, Drăguţoiu Dan, Miuţescu Adrian, Nae Eugen, 
Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel şi Tudor Mihail). 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 189. 
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                                                        -  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 

din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean Argeș, începand cu 
data de 01.07.2017. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Doamnelor şi domnilor, sărut mâinile, bună ziua. 
Considerăm că este un punct delicat, interesant, foarte important, motiv pentru 
care consider că trebuie să îi acordăm o maximă atenţie şi să avem răbdare să ne 
spunem punctele de vedere foarte clar pentru a fi înţeleşi foarte bine. Acest 
proiect vine evident în urma Legii Salarizării Unice, care pentru aleşii locali, 
votul precedent, s-a făcut un prag de 10%, în situatia de faţă a punctului despre 
care discutăm, nu este niciun prag, aici se pune problema unei analize serioase la 
nivelul fiecărui judeţ, în speţă la nivelul Consiliului Județean Argeş, dacă este 
într-adevăr oportună , care este nivelul pe care îl putem accepta şi putem discuta 
într-o şedinţă şi la nivelul consiliului judeţean. Aici, evident, trebuie să avem în 
vedere mai multe lucruri, nu neapărat dorinţa noastră de a avea nişte salarii mai 
mari, fiecare le vrem şi este normal să se întâmple lucrul acesta, nu dorinţa 
noastră de a încerca să ne facem salarii mari noi, în Administraţie, în Parlament 
şi-au făcut parlamentarii, şi-au luat mărirea indemnizaţiilor. La consiliul 
judeţean îşi iau acum măririle cei care lucrează în aparat şi aşa mai departe, la 
primării probabil este acum în derulare, se lucrează şi acolo, dar la cei care de 
fapt produc în ţara asta şi care într-adevăr aduc aportul pentru ca bugetul pe care 
noi  îl împărţim, că este el național, că este el judeţean aici, nu se mai gândeşte 
nimeni să facă o corelaţie, un raport corect, al sistemelor acestora şi al 
mecanismelor de salarizare. Eu vin şi fac decât câteva comparaţii şi să ne 
gândim cu toţii dacă este corect. În una din cea mai importantă societate, 
companie din Judeţul Argeş, este vorba de Dacia Renault, au salariaţii, un salariu 
mediu  în jur de 4500 de lei, vorbim aici de oameni care produc, firmă mare de 
export care aduce un aport extraordinar şi important  la bugetul de stat al 
României dacă acolo cei care aduc acest aport, au un salariu mediu de 4500 de 
lei, care ar trebui să fie într-adevăr aporturile pentru toată administraţia, că se 
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numeşte ea locală, judeţeană , sau centrală. Pentru că nu cred că performanţele 
sunt pe maxim la noi, nu cred că în ultimul an, admnistraţiile locale sau judeţene, 
au dat peste nivel şi avem totul rezolvat în judeţ, că lucrurile au mers 
extraodinar, investițiile sunt nemaipomenite, avem bani unde putem să majorăm 
pe maxim. Ceea ce ni se propune nouă aici este la nivelul maxim, la nivelul 
comparabil cu primăria generală a capitalei de exemplu, unde cred că problemele 
sunt mult mai complicate, mult mai importante şi mult mai mari. Dar revenim şi 
întorcându-mă la comparaţia cu capitala şi cu salariile de la o companie, sunt 
salarii la companii importante din județ, cum este Karcher la Curtea de Argeş, 
unde fratele unui coleg de-al nostru lucrează, şi unde tot aşa are un salariu mediu 
în jur de 3500 de lei, şi produc export 80-90%, au un aport la economia 
naţională, dacă noi nu facem aceste raporturi şi nu ne gândim în felul acesta, ci 
doar ca să ne dea noua bine şi să fim noi mulţumiţi, un grup restrâns de salariaţi, 
nu cred că nu este corect şi nu este bine pentru întreaga societate, pentru 
atmosfera din societate, pentru exemplul pe care îl dăm noi companiilor private 
din România şi capitalului privat, care în momentul în care vor vedea aceste 
salarii, plecând de la indemnizaţiile parlamentarilor, şi continuând cu salariile 
din administraţie, vor fi descurajaţi total să se mai angajeze sau să mai lucreze la 
companiile de producţie care aduc aport economic. Din acest punct de vedere nu 
este corect, nu putem vota aşa ceva, Partidul Naţional Liberal a spus şi în 
Parlament că această lege este una proastă şi ca dovadă s-a început cu majorările, 
începând de la cei care îşi trag pentru ei salarii, parlamentari, administraţie 
centrală, administraţie judeţeană, administraţie locală, iar pentru ceilalţi le 
amânăm pentru că nu ştim dacă  vom mai avea bani. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Mai aplicat la consiliul judeţean, vă 
înţeleg foarte bine. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Nu trebuie numai dumneavoastră, trebuie să ne 
înţeleagă şi cei care ne ascultă, şi cei cărora trebuie să le explicăm că nu avem 
nimic cu persoanele în cauză şi pentru noi discutăm nişte principii, un viitor, 
nişte raporturi, pentru care nu trebuie să punem în pericol economia judeţului, 
apropo de judeţ, că salariul mediu de la Dacia este de 4500 de lei şi când vor afla 
de aceste salarii, ce vor spune oamenii? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vă mulţumesc mult, domnule Preşedinte. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Numai puţin domnule Preşedinte.  
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Vă rog să sintetizaţi că mai sunt şi alţi 
colegi, vă rog frumos. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – V-am cerut permisiunea să avem răbdare pentru 
că este foarte important. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Dar cu rugămintea, aplicat la consiliul 
judeţean, nu la Parlament. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Da, revenim la Consiliul Judeţean. Este vorba şi 
de raporturile interne între ceea ce ne propuneţi dumneavoastră şi structura 
companiilor, instituţiilor, care sunt în subordinea consiliului judeţean. Vă daţi 
seama că nu este corect să se facă numai la nivel de vârf, iar ceilalţi pe grilă în 
jos să fie ținuţi la nişte salarii foarte mici comparabile cu acestea. Şi vă dau un 
exemplu, ieri la comisia de urbanism unde am fost şi am discutat, a venit un 
salariat dintr-o instituţie din subordinea Consiliului Judeţean care a spus aşa: nu 
este corect ca numai directorii să aibă o majorare de salariu, iar noi să stăm cu  
salariile minim pe economie. Cineva care era preşedinte de comisie a spus: voi 
vă duceţi şi intraţi în piață, vă bateţi cu piaţa, dacă vă permite piaţa bine sau nu. 
Nu este corect aşa. Adică pentru unii suntem mumă şi pentru alţii ciumă. Iar 
treaba asta nu putem într-adevăr să o acceptăm, de aceea grupul consilierilor 
judeţeni ai Partidului National Liberal vor vota împotriva acestui punct de pe 
ordinea de zi şi mă opresc aici, deşi aş mai fi avut multe de spus. Vă mulţumesc. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Stimaţi colegi, mă gândeam acum vreo două, 
trei, cinci, şase minute, la ce motivaţie vom asculta, mă gândesc că cineva în 
anul 1989 s-a prăpădit degeaba. Lecţiile astea cu comparaţii, cât ia unul, cât ia 
altul, erau prin documentele congreselor, acum asistăm la o rescriere a lui Marx, 
Engels şi Lenin în varianta comparată. Se pare că acei eroi cu barbă nu au murit 
degeaba. Reîncarnarea lor se produce sub ochii noştri. Ce legatură o fi având 
muncitorul x căruia sigur într-o economie de piaţă trebuie să îi creăm toate 
condiţiile cu stabilirea unei grile de salarizare care ţine de o lege votată de 
Parlament, că e bună , că e rea, timpul va demonstra și în acelaşi timp teoria că 
nu ştiu ce partid nu este de acord, ne-o povesteşte unul care a fost pe acolo, aceia 
care nu sunt de acord, îi îndeamnă pe ceilalți să fie de acord ca să beneficieze şi 
ei de aceleaşi avantaje. Votaţi voi, că pe noi nu ne lasă şeful. Cam aşa se pun  
problemele. În rest să-mi fie cu iertare, rog frumos, am înţeles că se constitue nu 
ştiu ce fel de opoziţii, de la începutul până la şfârşitul şedinţei, să stea cu mâna 
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ridicată şi să nu ne mai spună din teorie, teze despre Feuerbach în viziunea lui 
Frederich Engels. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  –Vă mulţumesc şi eu. Poftiţi! 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule vicepreşedinte, nu suntem nici la 
Noica, nici la Schopenhauer, problema se pune în felul următor, dumneavoastră, 
consiliul judeţean , înainte de a se discuta, dezbate , pe această lege în Parlament, 
nu aţi trimis o propunere, uite domne cam aşa vedem noi legea salarizării pentru 
consiliul judeţean şi pentru admnistraţia publică locală, să vedem şi varianta 
dumneavoastră. Tot ce s-a oferit şi s-a votat în Parlament, aţi  luat de bună, bine 
aţi spus , dacă nu va fi sustenabilă, nu vor fi bani, ne întâlnim şi mai vorbim de 
Karl Marx şi Lenin. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Iniţiativa legislativă o stabileşte Constituţia, 
deci noi, consiliul judeţean, nu putem avea drept de iniţiativă legislativă. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Nu se supăra nimeni dacă erau mai mici. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnilor vă rog frumos putem discuta 
aici cât vrem şi cât vreţi, numai aspecte legate de competenţa consiliului 
judeţean, nu ne apucăm de alte competenţe. Mai doreşte cineva? Vă rog. 

Dl consilier Tudor Mihail – Este vorba aici de 2 principii ale legii pe care, cred 
eu că nu le respectăm, în primul rând, de principiul recompensării 
performanţelor profesionale obţinute pe baza unor criterii clare,  dacă ai fi sigur 
că de mâine prin creşterea salariilor actul administrativ se îmbunătăţeşte, 
calitatea serviciilor către cetăţeni se îmbunătăţeşte, aş fi de acord cu aceste 
măriri de salarii, dar cred că ar fi trebuit să venim pe lângă aceste creşteri 
salariale şi cu nişte modificări de Rof sau de fişe de post şi să îmbunătăţim, să 
fim siguri că putem să îmbunătăţim activitatea consiliului judeţean. Pentru că așa 
este uşor, le facem astăzi 100 de milioane, mâine 200 de milioane, nu e nici o 
problemă, mulți cred că ăștia sunt invidioși pe ăia, că aceia câștigă nu știu cât, nu 
despre asta este vorba. Dar dacă tot acordăm niște stimulente, de creșteri de 
salarii, trebuie să se regăsească undeva acest lucru, și desigur ce să mai discutăm 
acel principiu al sustenabilității financiare. 

Dl consilier Iacșa Aurel– Domnule Președinte, stimați colegi se presupune că 
suntem în Uniunea Europeană toți și suntem cetățeni europeni, eu mă bucur de 
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legea asta a salarizării că se duce înainte și mărește salariile, ne apropiem și noi 
de prietenii noștrii europeni, și aș vrea să îi spun domnului Miuțescu care se 
pregătește să-mi spună ceva că este în urmă cu salariul mediu la Uzina Dacia, 
domnul Nae putea să îi șoptească la ureche că este de acolo din Stâlpeni, că 
salariul de 35 -45 de milioane la uzină este salariul minim, credeți-mă. 

Dl consilier Miuțescu Adrian – Nu este adevarat. Dumneavoastră vă bucurați că 
numai șefii au salarii mari. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Mulțumim. Aș dori să fac și eu câteva 
precizări. Sunt convins domnule președinte PNL Miuțescu că toți primarii 
domniei voastre peneliști din Județul Argeș, vor ține cont de recomandările 
prețioase pe care dumneavoastră l-ați garantat și a doua oară. Eu aș fi fost foarte 
trist dacă vă abțineați sau cu atât  mai mult votați pentru, pentru că procedura 
dumneavoastră care este viscerală, este de a diminua salariile acestora care sunt 
în spatele dumneavoastră. Noi lor le dăm ca să facă treabă pentru că numai așa 
pot să fie competenți. Mulțumesc mult.  

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 23 de voturi pentru şi 9 voturi 
împotrivă ( domnii consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel 
Cătălin, Dima Eduard, Drăguţoiu Dan, Miuţescu Adrian, Nae Eugen, 
Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel şi Tudor Mihail). 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 190. 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 

din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeş, 
pentru trimestrul III 2017.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

         Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

  Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
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  Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 23 de voturi pentru şi 9 voturi împotrivă 
( domnii consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima 
Eduard, Drăguţoiu Dan, Miuţescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius 
Dorel, Tică Manuel şi Tudor Mihail). 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 191. 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 

din cadrul Direcției Generale pentru Evidența Persoanei Argeș, pentru perioada 
01.07.2017-31.08.2017. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
  

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 23 de voturi pentru şi 9 voturi 
împotrivă ( domnii consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel 
Cătălin, Dima Eduard, Drăguţoiu Dan, Miuţescu Adrian, Nae Eugen, 
Postelnicescu  Marius Dorel, Tică Manuel şi Tudor Mihail). 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 192. 
 
                                                        -  XVII – 

 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual din cadrul Serviciului 
Public Județean Salvamont-Argeș, începand cu data de 01.07.2017. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
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     Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
     Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr.193. 

 
-  XVIII - 

 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariului de bază pentru Directorul general al Serviciului Public 
Județean de Pază și Ordine Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 23 de voturi pentru şi 9 voturi 
împotrivă (domnii consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, 
Dima Eduard, Drăguţoiu Dan, Miuţescu Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu 
Marius Dorel, Tică Manuel şi Tudor Mihail). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 194. 
 

-  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
organizarea celei de-a XI-a ediții a Sărbătorilor Argeșului și Muscelului, în 
perioada 10 – 26 august 2017.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
    S-a adoptat Hotărârea nr. 195. 
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-  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini pentru servicii de 
transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee 
judeţene.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
    S-a adoptat Hotărârea nr. 196. 

-  XXI- 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2017.  - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 197. 

-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Diverse .  

 

-  XXII –I- 
 
Trecându-se la punctul XXII-I al ordinii de zi - Raportul semestrial de 

activitate al Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. și Planul 
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multianual de redresare economică al acesteia. Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

          

La Diverse avem două prezentări, este vorba de raportul cu care am 
rămas dator de luna trecută, privind regia autonomă de drumuri județene, și l-a 
rugat pe domnul președinte interimar Albu să vină aici, să facă o prezentare, 
daca mai este cazul, l-ați avut în comisii. 

Dl consilier Iacșa Aurel  - A fost în comisii.  

-  XXII –II- 
 
Trecându-se la punctul XXII-II al ordinii de zi - Raportul semestrial de 

activitate al Regiei de Administrare a Domeniului Public și Privat Argeș R.A.- 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

Cu acesta fiind spuse, ședința de astăzi a luat sfârșit. Concediu plăcut. 
  Şedinţa s-a încheiat la ora 16.00.    
 
 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  
                               Bulf Cornel Cătălin ______________ 


